
Beste leden, sponsoren, vrijwilligers en verdere aanwezigen, 

 

Wat fijn is het om hier samen te zijn aan het begin van het nieuwe jaar. 

Namens het bestuur wens ik iedereen een voorspoedig, sportief en vooral een 

gezond 2025. 

Dit is het moment om even terug te blikken op wat wij als club het afgelopen 

jaar hebben bereikt, maar ook om vooruit te kijken naar wat wij samen kunnen 

doen in 2025. 

Allereerst wil ik een woord van dank uitspreken. Aan onze leden, jullie 

betrokkenheid en enthousiasme zorgen ervoor dat deze club een plek is waar 

iedereen zich welkom voelt. Aan onze vrijwilligers, lang niet altijd zichtbaar, 

jullie inzet is van onschatbare waarde en laat de club bloeien. En aan onze 

sponsoren, jullie steun maakt het mede mogelijk om te blijven groeien en te 

investeren in de toekomst van onze club. En uiteraard dank aan mijn mede 

bestuursleden en leden van de diverse commissies en de Stichting.  

Wij doen het samen. 

Het afgelopen jaar heeft ons veel gebracht, wij hebben mooie successen 

gevierd op het sportieve vlak zoals kampioen en bekerwinst O17 en O19, 

kampioen PAX 9, promotie van PAX 2 en nacompetitie PAX 1. Andere 

hoogtepunten van het afgelopen jaar: de wedstrijd van de Graafschap tegen  

All Nassr uit de Verenigde Arabische Emiraten, tevens een hoogtepunt voor 

onze plaatselijke pizzeria Pipa die in korte tijd 60 pizza’s moeste leveren. 

Verder het jaarlijkse Quick toernooi en de derby tegen de Keijenburgse Boys. 

Voor het eerste jaar is onze accommodatie ook gebruikt overdag als BSO, 

waarvan gretig gebruik wordt gemaakt en voor de club levert dit extra 

inkomsten op. 

In 2024 zijn wij als club volledig gasloos geworden en wij voldoen op dit 

moment voor 85% aan onze eigen energie behoefte. Als klap op de vuurpijl en 

voor mijzelf een mijlpaal is dat de gemeente Bronckhorst de club PAX een 

bedrag van € 140.000,-- heeft toegekend in het kader van Sportief en Leefbaar 

Bronckhorst. 

Wij kijken dan ook vooruit hoe wij het komende jaar  de club nog beter, 

duurzamer en toekomstbestendiger kunnen maken. Deze investeringen zijn 



niet alleen bedoeld om onze huidige leden meer te bieden, maar ook voor de 

nieuwe generaties en om een basis te leggen voor de toekomst van onze club. 

De volgende investeringen staan op het programma: Led verlichting voor alle 

velden, nieuwe omheiningen en ballenvangers, nieuw ballenhok en extra 

ruimte voor opslag van kleine materialen en materialen van de BSO. 

Natuurlijk kunnen wij dit alleen samen bereiken. Het vraagt om inzet, 

creativiteit en steun van iedereen die betrokken is. Ik ben ervan overtuigd dat 

met dezelfde energie en toewijding van het afgelopen jaar ook dit jaar deze 

doelen kunnen worden bereikt. 

Het seizoen 2025-2026 gaan wij in met een nieuwe hoofdtrainer. 

Vincent Selhorst neemt na 4 jaren afscheid van PAX en wellicht komt er nog 

een mooi einde dit seizoen . Vincent bedankt alvast voor alles wat je hebt 

gedaan voor PAX. De nieuwe 6 koppige TC heeft er werk van gemaakt, het 

volgende seizoen wordt de nieuwe hoofdtrainer Manfred Graven uit Aalten, 

zoals jullie waarschijnlijk al hebben gelezen in de diverse media. Manfred alvast 

een warm welkom en ongetwijfeld volgt nog een nadere kennismaking. 

Als ik één wens mag spreken voor het nieuwe jaar, dan is het dat we een  club 

zijn en een gemeenschap waar wij meer naar elkaar omkijken. In een tijd 

waarin het soms lijkt alsof iedereen vooral met zichzelf bezig is kunnen wij het 

verschil maken. 

Onze club laat zien hoe sterk we zijn als we samenwerken, elkaar ondersteunen 

en de tijd nemen om naar elkaar te luisteren. 

“Als je glas halfleeg is gooi de inhoud dan in een kleiner glas en stop met klagen”. 

Dank jullie wel voor alles wat jullie bijdragen. Samen maken we van dit jaar iets 

bijzonders. 

Laten we proosten op een jaar vol samenwerking, warmte en omzien naar 

elkaar. 

Ben Groot Roessink 

Voorzitter 

                                                     

 


